

客戶重要通知

Important Notice to Customers

溫馨提示：客戶健康防護措施



我行致力保障客戶及員工的健康和安全，並於分行採取以下防護措施：

- 安排客戶和員工進入分行前，須進行體溫檢查；
- 客戶體溫達到攝氏 37.5 度或以上，及 / 或現正接受強制檢疫，請恕未能進入分行；
- 加強分行每天定期進行清潔和消毒工作；
- 要求本行員工嚴格遵守個人衛生及防護指引；
- 客戶及員工必須於進入分行前戴上口罩。如客戶未能符合此要求，恕不能進入分行。

感謝您的諒解和配合。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司

Warm Reminder: Precautionary Measures to Protect Customer Health

The Bank endeavors to protect the health and safety of our customers and staff members and the following precautionary measures are in place:

- All customers and staff members are subject to temperature checks before entering branch premises;
- Customers with body temperature 37.5 degree Celsius or above, and/or under compulsory quarantine will not be allowed access to branch premises;
- Branch premises are cleaned and sanitized at more frequent intervals throughout the day;
- Staff members are required to stringently follow the guidelines on personal hygiene and sanitation;
- Customers and staff members MUST wear face masks before entering branch premises. Should the requirement not be fulfilled, customers are not allowed to enter the branch premises.

Thank you for your understanding and cooperation.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited

Posting: March 25, 2020

